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Protokół nr 88/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 29 grudnia 2016 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o nw. 

punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 8 do arkusza 

organizacji roku szkolnego 2016/2017 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie samochodu 

osobowego marki Volkswagen Transporter 2.5 TDI od Domu Pomocy Społecznej w 

Grodzicznie. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie oddania w najem samochodu osobowego 

marki Volkswagen Transporter 2.5 TDI. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchylenia Uchwały Zarządu Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim w sprawie wykonania zadań publicznych, związanych z 

realizacją w 2017 r. zadań powiatu przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchylenia Uchwały Zarządu Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

opiniowania ofert złożonych przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

Jednocześnie Starosta wnioskował o zdjęcie punktu - Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie samochodu osobowego marki Volkswagen Transporter 

2.5 TDI od Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie  

i wprowadzenie w to miejsce punktu:  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przesunięcie środka trwałego samochodu 

osobowego marki Volkswagen Transporter 2.5 TDI z Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie 

do Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. 

Starosta poinformował, że zmieni się również treść uchwał z punktów: 2 i 3 porządku obrad.  

Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz- Górzkowska dodała, że w materiałach przesłanych na tablety 

Członkowie Zarządu otrzymali pierwszą wersję rozszerzenia porządku, bez punktów 4 i 5.  

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. 

Stajszczak. Stanowi on załącznik nr 2.  
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Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 z dnia 10 grudnia 2015r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 

2034 ze zmianami. 

 

Pani Skarbnik omówiła łącznie zmiany w WPF oraz zmiany w budżecie. Poinformowała, że 

doprecyzowana jest nazwa zadania inwestycyjnego dotyczącego przebudowy i rozbudowy 

szpitala. Ponadto do budżetu został wprowadzony projekt „SOUL – Szkoła Otwartych 

Umysłów Licealistów” dofinansowany z Regionalnego Programu Operacyjnego /łączne 

przewidywane nakłady wyniosą 712 761 zł, w poszczególnych latach nakłady finansowe 

wyniosą: 2017 r. – 412 594 zł, 2018 r. – 291 467 zł, 2019 r. – 8700 zł/. Pani Skarbnik 

poinformowała, że do budżetu wrócą środki m.in. z rodzin zastępczych w wysokości ponad 

200 000 zł oraz zwrot podatku VAT za wywłaszczone grunty pod obwodnicę Nowego Miasta 

Lubawskiego w wysokości ponad 250 000 zł. Dodała, że dochody z tytułu sprzedaży majątku 

powiatu zostały zdjęte z budżetu. Poinformowała, że deficyt został zmniejszony, w budżecie 

powiatu jest więcej dochodów wypracowanych. Nadmieniła, że w planie dochodów dokonano 

zwiększenia o kwotę 1 386 414 zł z tytułu odszkodowania za przejęcie nieruchomości pod 

inwestycję celu publicznego tj. pod budowę obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego. Ponadto 

w planie dochodów dokonano zmniejszenia o kwotę 1 323 675 zł z tytułu sprzedaży 

nieruchomości w miejscowości Czachówki oraz zwiększenia o kwotę 47 060 zł z tytułu 

dochodów z opłat geodezyjnych. Pani Skarbnik poinformowała, że w planie dochodów 

dokonano zwiększenia o kwotę 51 147 zł z tytułu środków finansowych otrzymywanych od 

innych powiatów z przeznaczeniem na utrzymanie dzieci w Domu Dziecka w Pacółtowie. 

Dodała, że dokonano zmniejszenia o 21 210 zł planu nakładów inwestycyjnych 

przedsięwzięcia dotyczącego zakupu ambulansu medycznego, z czego 10 000 zł przesunięto na 

ewentualne opłaty ubezpieczenia ambulansu. Pani Skarbnik poinformowała, że dokonano 

zapłaty za ambulans typu B w wysokości 270 758 zł, w tym ze środków własnych: 2 156 zł 

oraz ze środków Wojewody: 268 602 zł. Podwyższenie standardu ambulansu do typu C w 

2017r. będzie kosztowało 39 529 zł, łączne nakłady wyniosą 310 287 zł. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali:  A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr XIV/112/2015 z dnia 10 

grudnia 2015r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2016r. ze 

zmianami. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali:  A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 8 do arkusza organizacji roku szkolnego 

2016/2017 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że zmiana związana jest z przedłużeniem nauczania 

indywidualnego dla uczennicy klasy III Technikum w ZSZ w Kurzętniku.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 
 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przesunięcie środka trwałego samochodu osobowego marki 

Volkswagen Transporter 2.5 TDI z Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie do Starostwa 

Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta poinformował, że w związku z tym iż samochód Warsztatu Terapii Zajęciowej 

uległ awarii, pani Leliwa – Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej zwróciła się z wnioskiem 

o najem samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych. Wyjaśnił, że będzie to samochód, 

który był użytkowany przez Dom Pomocy Społecznej w Grodzicznie.  

Pani Banaszewska wyjaśniła, że proponuje się miesięczną stawkę czynszu za korzystanie z 

samochodu w wysokości 1,00 zł netto + podatek VAT. 

 

Pan Buliński stwierdził, że niewątpliwie należy pomóc Warsztatom Terapii Zajęciowej i 

udostępnić samochód. 

Pani Grzywacz zapytała czy są szanse, żeby Towarzystwo Przyjaciół Dzieci otrzymało 

dofinansowanie z PFRON na zakup samochodu.  

Pan Starosta odpowiedział, że TPD złożyło wniosek o dofinansowanie zakupu samochodu.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zgodnie z art. 10b ust. 2a ustawy o rehabilitacji zawodowej i 

społecznej oraz o zatrudnianiu osób niepełnosprawnych TPD otrzymuje z samorządu 

powiatowego środki finansowe na pokrycie kosztów działalności warsztatu w wysokości co 

najmniej 10 % tych kosztów, które są przekazywane z budżetu powiatu w formie dotacji 

podmiotowej dla jednostki niezaliczonej do sektora finansów publicznych. Dodała, że powiat 

nie może przekazać środków TPD na zadanie inwestycyjne tj. na zakup samochodu, może 

jedynie zwiększyć środki na pokrycie bieżącej działalności warsztatu. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie oddania w najem samochodu osobowego marki Volkswagen 

Transporter 2.5 TDI. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Wniosek Towarzystwa Przyjaciół Dzieci stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie uchylenia Uchwały Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w sprawie wykonania zadań publicznych, związanych z realizacją w 2017 r. zadań 

powiatu przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – Pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Pani Haska poinformowała, że wczoraj wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Warmińsko – Mazurskiego uchylające cały Program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. W związku z powyższym nie mogą być ogłoszone konkursy na realizację 

zadań przez organizacje pozarządowe. Dlatego też, uchwały dotyczące ogłoszenia zadań 

publicznych oraz powołania komisji konkursowej muszą być uchylone. Pani Haska wyjaśniła, 

że w ocenie organu nadzoru w programie nie wpisano wszystkich form współpracy z 

organizacjami pozarządowymi, które są zapisane w ustawie. Poinformowała, że nie wpisano 

wszystkie form współpracy, ponieważ nie wszystkie były przewidywane do realizacji w naszym 

powiecie. Ponadto w programie współpracy jest opisana procedura przyznawania środków od 

momentu ogłoszenia konkursów do kontroli zadania. Natomiast służby nadzorcze Wojewody 

zakwestionowały zapis, iż kontroli zadania dokonuje merytoryczny pracownik, ponieważ 

według nich należy to do kompetencji Starosty i Rada Powiatu wchodzi w kompetencje 

Starosty. Dodała, że w ocenie nadzoru niezgodny z ustawą jest również zapis, że komisja 

konkursowa dokonuje wyboru i przedstawia Zarządowi Powiatu, który w formie uchwały 

wybiera organizację do realizacji zadania. Zgodnie z ustawą, to nie komisja dokonuje wyboru 

tylko Zarząd Powiatu.  

Pani Haska poinformowała, że konieczne będzie ponowne przekazanie do konsultacji programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. Dlatego też konkursy będą ogłoszone dopiero w 

marcu 2017 r.  

Pani Sekretarz poinformowała, że w § 3 uchwały był zapis dotyczący przekazania środków na 

funkcjonowanie Warsztatu Terapii Zajęciowej w wysokości 81 757,00 zł. P. Sekretarz po 

konsultacji z panią Skarbnik ustaliła, iż powyższy zapis jest tylko informacyjny, gdyż jest to 

dotacja podmiotowa i zostanie ona bez przeszkód przekazana Towarzystwu Przyjaciół Dzieci. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie uchylenia Uchwały Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych przez 

organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/  
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że 22 i 28 grudnia zostały zmienione porozumienia z Okręgową 

Izbą Radców Prawnych oraz z Okręgową Radą Adwokacką w Toruniu. Wyjaśniła, że zmiany 

dotyczą zwiększenia liczby radców prawnych, którzy będą świadczyli nieodpłatną pomoc 

prawną.  

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak                        


